

Postcode

CHINESE ASSOCIATION OF SOUTHAMPTON

南安普敦華人協會

2025 AGM NOMINATION FORM

2025年全體會員年會及執委會委員選舉候選人舉薦表

Under the constitution of the Chinese Association of Southampton you must be a member of the association before you can nominate another member to stand for election to the committee at the Chinese Association of Southampton Annual General Meeting on Wednesday 18th June 2025. You may nominate as many members as you wish but each nomination must be seconded by another member and one committee member. The nominated member must have joined the Association for more than one year and has the right to work or live in the UK. He or she should also sign this form.

本舉薦表僅用于為華人協會即將於公元二零二五年六月十八日星期三舉行的全體會員年會上進行的執委會委員選舉推舉候選人。請注意只有本協會正式會員才有資格推薦本會其他正式會員成為華人協會執委會委員的候選人。您可以推薦多位候選人,但您對所推舉的每一位候選人都必須另有一位會員及一名當屆委員與您聯名推薦。每位被舉薦人應已加入協會超過一年,並擁有在英國工作或居留的權利。該名人士亦須在本表格上簽名以示同意。

All nomination forms must be returned to the Secretary of the Association by Wed 11th June 2025 or earlier. 所有提名表必須在二零二五年六月十一日(星期三)或者更早,交給協會秘書。

Relevant Information that the nominee wishes to circulate to the AGM about his/her experience, commitment and skills.

Tel. No.

被推薦人希望向年會傳達的相關資料,例如其經驗、承諾及技能。

The person we are nominating for the committee is:

| Commitment | (Why you would like to serve on the Committee, and what you can bring to it.) | | |
|------------|---|--|--|
| 服務承諾 | (說明您為何希望加入執委會,以及您能為執委會帶來的貢獻。) | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |
| | | | |



CHINESE ASSOCIATION OF SOUTHAMPTON

南安普敦華人協會

| Skills 技能 | (Relevant qualifications. 相關資格或專業背景。) | |
|---|---------------------------------------|---------|
| | | |
| | | |
| | | |
| Experience 經驗 (Previous or other relevant experience. 過往或其他相關經歷。) | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | Date 日期 |
| Nominee's Name: | | |
| 候選人姓名: | | |
| Nominee's Signature: | | |
| 候選人簽名: | | |
| Proposer's Name: | | |
| 推薦人姓名: | | |
| Proposer's Signature: 推薦人簽名: | | |
| Seconder's Name: | | |
| 聯名推薦人姓名: | | |
| Seconder's Signature: | | |
| 聯名推薦人簽名: | | |
| Seconder's Name: | | |
| 聯名推薦人姓名: | | |
| Seconder's Signature: | | |
| 聯名推薦人簽名: | | |

By signing this nomination form, the nominee confirms that he or she is 18 or over and has joined the Association for more than one year. The nominee is also confirming that he or she has read the Association's Constitution and understand the roles and responsibilities of being a Committee member. Committee Members are also Charity Trustees. Further details regarding Charity Trustees can be found at https://www.gov.uk/government/publications/the-essential-trustee-what-you-need-to-know-what-you-need-to-do